
Našim naročnikom in bralcem

Ž E L I M O V E Č A K T I V N E G A S O D E L O V A N J A

Kot nadaljevanje razgovora z glavnim urednikom našega Hsta
iz prejšn.je številke objavljamo tokrat nekaj odgovorov na vpra-
šanja bralcev in naročnikov našega lista.

9 Kakšne so ugotovitve pregleda finančnega poslovanja
lista?

Občinska finančna inšpekcija je v petih dneh temeljito
pregledala poslovanje našega lista ter v svojem zapisniku med
drugim konkretno ugotovila: Vsa potrošena sredstva so bila
namensko uporabljena in v redu dokumentirana.

® V čem so še vedno najbolj pereči problemi lista?
V pomanjkanju stalnih kvalitetnih dopisnikov.

O Kdo naj predvsem spregovori v občinskem glasilu?
V našem listu naj se oglašajo predvsem občani, zlasti

pa družbeni delavci.

0 Kalio bi se lahko popestrila in sploh izboljšala kvali-
teta našega lista?

Recept je samo eden! Izvoljeni člani raznih samoupravnih
organov, vodilni funkcionarji v družbeno političnih, delovnih in
drugih organizacijah in sploh vsi javni delavci, ki delajo ali
stanujejo na območju naše občine so, občani naše občine, in
sicer prav tisti občani, ki so o raznih konkretnih in aktualnih
vprašanjih najbolj informirani. Zato so prav ti prvi in najbolj
poklicani, da preko našega občinskega glasila kratko, jasno,
preprosto in razumljivo informirajo svoje soobčane o najbolj
aktuolnih problemih,

9 Kako si to konkretno zamišljaš?
Če bi za vsako novo številko našega občinskega lista

kakih 20 vodilnih družbenih delavcev samoiniciativno napisalo
kratko in aktualno informacijo, komentar, kritiko, predlog ali
podobno kot pobudo za razmišljanje in razpravljanje o enem
izmed aktualnih problemov s področja svojega dela, bi:

- list nedvomno bistveno pridobil na svoji pomembnosti,
aktualnosti, pestrosti in zanimivosti,

- občani bi bili nedvomno mnogo bolje obveščeni o naj-
aktualnejših problemih na območju naše občine,

- samoupravljalci pa bi zaradi boljše informiranosti in raz-
glednosti ter temeljitejšega poznavanja raznih aktualnih pro-
blemov bolj poglobljeno razpravljali in bolj odgovorno odločali
na svoiem področju.

Menim, da je tak način dela družbeno politično izredno
pomemben in da bi mu vsi družbeno politični činitelji na ob-
močju naše občine morali posvečati mnogo več konkretne po-
zornosti in skrbi.

(j) Če p:av razumem, so nekatere slabosti občinskega
glasila predvsem odraz slabosti naših družbenih delavcev?

Prav to je že skoraj pred dvema letoma (glej Javno tribu-
no, november 1964) ugotovil celotni tedanji uredniški odbor
našega lista.

Če hočemo biti vsi bolj zadovoljni z našim občinskim gla-
silom, bomo pač morali zanj vsi narediti mnogo več konkret-
nega. Janez PRIJATELJ


